
Projekt protokołu nr 4/2024
z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 25 września 2024 r.

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:59 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Hanna Białas
2. Wiesław Fąfara
3. Wojciech Jagiełło
4. Andrzej Kopacki
5. Jacek Król
6. Małgorzata Lipczyńska
7. Adam Oczoś
8. Ewa Odulińska
9. Fabian Pszon
10. Ireneusz Wiśniewski

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
zdjęcia z porządku obrad pkt. „Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania
spółki Miejski Zakład Komunikacyjny Sp. z o.o.”. .

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (6)
Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska,
Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (4)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Adam Oczoś, Fabian Pszon

3. Przyjęcie protokołu nr 3/24 z dnia 26 sierpnia 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 3/24 z dnia 26 sierpnia 2024 r..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Ewa
Odulińska, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Wiesław Fąfara, Adam Oczoś, Fabian Pszon

4. Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład
Komunikacyjny Sp. z o.o. (punkt zdjęto z porządku obrad)

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

W dyskusji udział wzięli: skarbnik miasta Joanna Hariasz, radny Jacek Król.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska,
Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jacek Król, Fabian Pszon
NIEOBECNI (1)
Adam Oczoś

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni..

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata
Lipczyńska, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Adam Oczoś



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z
autopoprawką.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Tomasz Radłowski, skarbnik miasta Joanna
Hariasz, radni Jacek Król oraz Fabian Pszon.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z
autopoprawką..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska,
Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara
NIEOBECNI (1)
Adam Oczoś

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039.

W dyskusji udział wzięli: skarbnik miasta Joanna Hariasz, radny Jacek Król.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2024-2039..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska,
Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Wiesław Fąfara, Jacek Król
NIEOBECNI (1)
Adam Oczoś

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.



W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, skarbnik miasta
Joanna Hariasz, przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło, radni: Ewa Odulińska,
Małgorzata Lipczyńska, Jacek Król, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki oraz Fabian Pszon.

10. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


